
R
-

-(D
(D

daal
Gemeente

oosen

GROEIILIT{KS
@

NOSE!¡!AÁL

þ@Roosendaal
[!tu@t

Datum L2 oktober 2017

Onderwerp Aanvu llende vraag besluitvormingsproces

omgevÍ ngsvergu n n ing Biomi nera lenfa bríe k

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

ín de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Lok

Schriftelijke vraag

De fracties van de PvdA, D6ó en Groenlinks hebben ontangs vragen gestetd over het verdere
vertoop van het bestuitvormingsproces rondom de omgevingsvergunning Biomineralenfabriek.
Hierbij bent u verzocht om uw voornemen kenbaar te maken op de aanvraag omgevingsvergunning
fase 1. Dit zodat de gemeenteraad dan zorgvutdig kan afwegen of uw voornemen onderdeel uit zat
maken van de raadscyctus.

ln uw antwoord op ons verzoek geeft u aan dat de bestuitvorming momenteel wordt voorbereid
waarbij u aangeeft dat het cottege met maximate openheid, transparantie en zorgvutdigheid eind
oktober een besluit zaI nemen op de voortiggende omgevingsvergunningsaanvragen.

ln antwoord op eerdere vragen van de VLP heeft u gemeld dat naar verwachting het cottege medio
oktober een bestissing zal nemen inzake de beide aangevraagde omgevingsvergunningen. Ook geeft

u aan dat de raad hierover nader zal worden geïnformeerd.

De fracties van de PvdA, D66 en Groenlinks wilten nogmaats benadrukken dat, in het licht van de
motie die op initiatief van de fracties van de Roosendaatse Lijst en de WD is ingediend en in ruime
meerderheid is aangenomen in de raadsvergadering van 16 februari 2017, het van betang is dat de
gemeenteraad in het openbaar actief betrokken kan btijven rondom de besluitvorming over de
omgevingsvergunningaanvraag voor de Biomineralenfabriek en dus niet pas nadien.

Derhatve stellen wij u de volgende vragen:
1. Bent u voornemens om, vooruittopend op het cotlegebestuit eind oktober, de raad per

direct in kennis te stetten over uw voorgenomen besluit op de voortiggende
omgevi ngsvergun ni ngsaanvragen?

2. Zo niet, kunt u toetichten waarom u hier niet toe bereid bent?
3. Kunt u tevens toetichten op wetke wijze u voornemens bent om de raad over het

cottegebestuit te i nformeren?
4. Stett u de gemeenteraad in staat een zienswijze te geven voordat een definitief bestuit

wordt genomen?
5. Kunt u toetichten waarom het bureau Tauw, als opstelter van de second-opinion, thans is

ingeschaketd om uw cotlege te ondersteunen in de bestuitvorming?

Atvast dank voor uw antwoord

PvdA, Michael Yap
066, Atex Raggers
GroenLinks, Klaar Koenraad
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Wij beantwoorden deze vragen als votgt:

L. Neen, momenteel is nog helemaalgeen sprake van een voorgenomen besluit.

2. Zie antwoord vraag 1.

Wij zijn onder de gegeven omstandigheden van mening dat uw raad zo spoedig mogelijk
hierover dient te worden geïnformeerd. Normaliter wordt de besluitenlijst op donderdag
aan uw raad gezonden. Echter in dit specifieke geval stellen wij ons voor dat wij u via de

dagmail op 31 oktober a.s. van ons besluit in kennis stellen.

Wet en regelgeving geven aan dat uw Raad de kaders stelt, dat heeft u gedaan bij de
vaststelling van het bestemmingsplan en dat het college uitvoert.

De rol van Bureau Tauw als onafhankelijke deskundige, die is ingeschakeld bij het second
opiníon traject, heeft opgehouden te bestaan op 20 september jl. na opheffing van de
participatiegroep. Omdat er bewust voor is gekozen om de vergunningverlening in eigen
regie af te wikkelen is ervoor gekozen om dit te doen met de meest daarvoor in aanmerking
komende deskundigen en dat zijn in dit geval de stadsadvocaat van AKD voor de juridische

aspecten en Bureau Tauw voor de milieuaspecten.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

en ders van Roosendaal,

Cees Lok,
Wethouder vergunningen
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